
Proces-verb4 
'incheiat 'in gedinia ordinarii a 

Consiliului General al Municipiului Bucuregti 
din data de 01 noiembrie 2007, orele 15,OO 

Sedinta a avut loc la sediul Primiiriei Municipiului Bucure$, 5 7  B-dzl. 
Regina Elisabeta nr.47, sector 5 Tn sala de consiliu de la etajul Ill, la care 
au participat 36 din cei 45 de consilieri generali. 

La gedintii au participat urm3torii: dorr~r~ul Primar General Adriean 
Videanu, doninul loan Grigore Popa viceprimar al Municipiului Bucure$ti, 
Domnul Tudor Toma Secretar General al Municipiului Bucuregti, din partea 
lnstitutiei Prefectului Municipiului Bucureqti, doamna Subprefect Cristina 
Ecaterina Corut. 

Au fost invitati sii participe urmiitorii: directorii aparatului de 
specialitate al Primarului General al Municipiului Bucure$ti, directorii regiilor 
autonome aal'late in  subordinea Consiliului General al Municipiului 
Bucuregti, presa $i televiziunea. 

La gedintii au fost absenti urmiitorii: Botog Laurian Dragog, Bumbag 
Florin, Marinescu loan (motivat), Paraschiv Lucian, Pop Romeo Teodor, 
Prioteasa Doru (motivat), Purciirea Sorin, Stan Nicu$or, Tudor - Popescu 
Cristian 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
Bunii ziua doarr~nelor gi domnilor. Am sii dau citire csteorva note. 

Prin prezenta vii aducem la cuno9tintii cii Primiiria Sectorului 1 a formulat 
pliingere prealabilii 'impotriva Hotiirsrii Consiliului General al Municipiului 
Bucure$ti nr. 26912007 privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal Str. 
Turgheniev nr. 11-15, B-dul Aviatorilor nr. 112, sector 1, pe care o 
consider3 nelegal3 TntrucAt pe rolul instantelor de judecatii sunt litigii 
privind terenurile ce fac obiectul hotiiriirii mentionate care nu au fost 
solutionate. De asemenea contestatara consider3 cii s-a 'inciilcat dreptul 
constitutional al cetiitenilor la un mediu siiniitos previizut de art. 35 din 
Constitutia ,. Romsniei. 

In opinia Primiiriei Sector 1 Hotiiriirea C.G.M.B. nr. 26912007 este 
nulii deoarece planurile regulamentului de urbanism nu sunt avizate de 
arhitectul Municipiului Bucuregti, cerinte impuse de Legea 50/1991, cat gi 
de Legea 35012001. 

Prin prezenta vii aducem la cunogtintii 
Municipiului Bucuregti in  urma exercitarii dreptului 
actelor administrative adoptate sau emlse de /a 
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face cunoscut ca Hotararea C.G.M.B. nr. 20612007 privind desemnarea 
reprezentantilor C.G.M. 6. in  Consiliul Consultativ al Complexului de 
Recuperare Neuropsihomotorie Panduri sub aspect procedural nu este in  
concordanta cu dispozitiile art. 45 alin. 5 din Legea nr. 21512001 privind 
administrafia publica locali, republicata care prevede obligatia Consiliului 
Local ca in  cazul in care adopta hotarari cu caracter individual cu privire la 
persoane, aceste hotarari sa fie hate intotdeauna prin vot secret, cu 
exceptiile prevazute de lege. 

lnstitutia Prefectului Municipiului Bucuregti solicita Consiliul~~i General 
al Municipil~lui Bucure9ti reanalizarea HotSrarii C.G. M. 6. in vederea punerii 
acesteia i n  consonant3 cu normele legale aplicabile in  materie, mentionata 
mai sus i n  caz contrar hotirsrea va fi atacats la InstanSa de Contencios 
Administrativ. 

Prin prezenta v3 aducem la cuno9tinti c5 Institutia Prefectului 
Municipiului Bl-lcuregti in  urma exercitsrii dreptului de control al legalitatii 
actelor administrative adoptate sau emise de autoritstile administrafiei 
publice locale potrivit art. 24, alin. 1, lit. f din Legea 34012004, modificatg ne 
face cunoscut cS Hotargrea C.G.M.B. nr. 18912007 pentru modificarea 
anexelor nr. 1, 2 gi 9 ale HotSrSrii C.G.M.B. nr. 2212006 privind aprobarea 
docunientatiei tet-~nico - economice a obiectivului de investitii modernizsri 
strazi cu linii de tramvai nu Tndepline9te in  totalitate conditiile de legalitate 
intruc5t prin aceasta s-au incalcat principiile consacrate de art. 2 a1 O.U.G. 
nr. 3412006 privind a3tribuirea contractelor de achizitie p~lblica, a 
contractelor de concesiune de Iucriri publice i a contractelor de 
concesiune de servicii, modificats. 

lnstitutia Prefectului Mur~icipiului Bucure9ti solicita Consiliului General 
al Municipiului Bucure9ti reanalizarea hotariirii C.G.M.B. in  vederea punerii 
in  consonant2 cu prevederile aplicabile in  niaterie, mentionata mai sus . in 
caz contrar hotarsrea va fi atacata la lnstanta de Contencios Administrativ. 

Prin prezenta v3 aducem la cuno9tinta cg Agentia Nationals pentru 
Sport gi Fundatia pentru Tenis ,,Academia llie N3stasel1 au formulat 
plangere prealabili prin care solicita anularea HotiirSrii Consiliului General 
al M unicipiului Bucuregti nr. 261127.09.2007 privind aprobarea Planului 
Urbanistic ,. Zonal str. Calea Floreasca nr. 169 A, sector 1. 

In motivele plingerii se mentioneaza c3 prin Hotirsrea Guvernului 
nr. 829112octombrie 1999, Agentia Nationals pentru Sport a fost numits 
adrrril-listrator al terenului, proprietate public5 a statului roman, i n  suprafats 
de 63568 mp, situat in  50s. Pipera, nr. 38, sector 1. Ulterior, prin Hotsrarea 
Guvernului nr. 94611999, terenul a fost dat i n  folosintii Fundatiei pentru 
Ter~is ,,Academia llie NSstase". 

e 

In opinia contestatarilor prin Hotirarea Consiliului General al 
Municipiului Bucure9ti nr. 26112007 se Tncalci dreptul de proprietate 
publica ce apafline statului roman, dreptul de 
Nationale pentru Sport, precum 9i dreptul de 
Fundatiei pentru Tenis ,,Academia llie Nastase". 
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Avind Tn vedere cele mai sus-mentionate se solicita de catre 
Agentia Nationals pentru Sport gi Fundatia pentru Tenis ,,Academia llie 
Nastase" revocarea Hotaril-ii Consiliului General nr. 261127.09.2007 privind 
aprobarea Planului Urbanistic Zonal str. Calea Floreasca nr. 169A, sector 
1. 

Prin prezenta va aduc la cunogtinta ca S.C. Trans Alexandria, prin 
lichidator judiciar AMCO I.P.U.R.L. a notificat Consiliul General al 
Municipiului Bucuregti solicitind emiterea unei noi hotariri privind 
eliberarea Certifica.tului de atestare a dreptului de proprietate asupra 
terenului aflat i n  patrimoniul acestei societati. 

Consiliul General al Municipiului Bucuregti a adoptat Hotarirea nr. 
20811999 prin care s-a aprobat eliberarea certificatului de atestare a 
dreptului de proprietate asupra unei suprafete de teren de 27.782 mp, in  
opinia contestatarei, cu 10.000 rrlp mai pu'jin decit avea in  folositi la 
Tnfiinfarea unitsfii prin Decizia nr. 126011990 a Primiriei M~~nicipiului 

1 ;  ! 
,,;,. Bucuregti. 

S.C. Trans Alexandria a ob3[inut prin Sentinta Civil5 nr. 55612000 
ramasa definitiva gi investits cu t i t l ~ ~  executoriu anularea Hotaririi C.G.M.B. 
20811999 gi obligarea C.G.M.B. la adoptarea unei noi hotariri. 

Prir~ Decizia civila nr. 1 1 CC12006 r imas i  definitivg gi investit2 cu titlu 
executoriu, Curtea de Apel Bucuregti a hotgrit obligarea ,,conduc~torului 
unititii administrative, deliberative, Consiliul General al Municipiului 
Bucuregti, la amend2 in  favoarea statului de 500 lei pe zi de Tntirziere de 
la data de 29.03.2001 p in2 la executarea obligafiei de emitere a unei noi 
hotariri privind eli berarea certificatului de proprietate pentru suprafata de 
de 37.782 mp, Tn favoarea reclamantei S.C. Trans Alexandria S.A., stabilita 
prin sentinta civilg nr. 55612000, definitivg gi irevocabili prin Decizia inaltei 
Cut$ de Casatie gi Justitie nr. 80012001 ." 

De asemenea va comunic cii plingerea prealabilg a fost mulatiplicati 
gi poate fi ridicati de dumneavoastri de la Directia Asistent2 Tehnici gi 
Juridici a C.G.M.B. 

Prin prezenta vG aduc la cunogtinta adresa lnstitutiei Prefectului 
Municipiului Bucuregti nr. 27.0031P12007 referitoare la Hotirirea Consiliului 
General al Municipiului Bucuregti nr. 19812007 privind Tnaintarea citre 
Guvernul Rominiei a propunerii de emitere a unei Hot i r i r i  de Guvern 
privind transmiterea blocurilor V53A gi V536, situate in  Ansamblul Vitan 
Birzegti, B-dul Octavian Goga nr. 28 gi 30, din domeniul privat al statului gi 
administrarea Ministerului Apir i r i i  Nationale in  domeniul privat al 
Municipiului Bucuregti gi Tn administrarea C.G.M.B. precuni gi abrogarea 
Hotir ir i i  C.G.M.B. nr. 18412006 prin care s-au retinut unele vicii de forma 
dar gi de fond. 

De asenienea v2 aduc la cuno9tinti c i  Hotarirea Consiliului General 
al Municipiului Bucuregti nr. 19812007 nu a fost 
legalitate de Secretarul General conform opiniei 
aceasta. 
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Prin prezenta va aduc la cunogtinta ca domnii Mantos Diamandig gi 
Elefteria Mazanitis au formulat plingere prealabila prin care au solicitat 
revocarea art. 1 al Hotarsrii C.G.M.B. nr. 137/2003, in opirlia petentului 
trecerea imobilului din domeniul privat al Municipi~~lui Bucuregti nu 
corespunde interesului Murlicipiului Bucuregti. 

De asemenea v i  comunic ca plingerea prealabila a fost multiplicata 
gi poate fi ridicata de dumneavoastri de la Directia Asistent5 Tehnica gi 
Juridici a C.G.M.B. 

Toate aceste plingeri prealabile pot fi verificate de consilieri gi 
ridicate, exista copii la Directia de Asistenti Tehnica gi Juridici a C.G.M.B. 

A9 vrea s3 9tiu gi eu prezenta, dacs se poate. 
VS anunt c3 i n  acest moment in  sala sunt prezenti 32 de consilieri 

generali. 
A9 vrea s3 v3 suplJn la vot procesul-verbal incheiat in  ~edinta 

ordinari a Consiliului General al Municipiului Bucure9ti din data de 
12.10.2007. 

Cine este pentru? 25 voturi, impotriva ? 0 voturi, abtineri? - 7 voturi 
(Paliga S., Meran D., Berghe9 C., Baleanu D., Petrovici 0 .  Tinase A., 
Florescu D.) 

Domnul pre~edinte de sedinta Mircea Valentin 
Buns ziua doarr~~ielor 9i domnilor a9 avea 9i eu mai intsi csteva 

chestiuni administrative, mai precis trei puncte. Deci p ins a intra Tn ordinea 
de zi primul este un anunf 9i anume faptul c% acei colegi care nu gasesc 
loc de parcare in  parcsrile din lateralul Primiriei atunci csnd sosesc au 
rezervate in curtea interioari un nr. de 20 de locuri de parcare i n  zilele in  
care au loc 9edintele Consiliului General. 

Al doilea anunt este o rugiminte gi anume aceea de a pune la 
dispozitia Secretariatul~li Tehnic al Consiliului din partea fiecsrui coleg un 
CV detaliat al activitatii profesionale gi politice, eventual, a dumneavoastrs. 
Acesta va fi folosit pentru a crea baza de date de pe site-ul Primsriei cu 
privire la fiecare consilier, va fi accesibila publicului, daci  dorifi gi alte 
inforniatii, nu gtiu, initiative proiecte de hotarsri de asemenea vor fi 
mentionate acolo. E un soft specializat, care este pus la dispozitie de cstre 
un ONG, similar cu cel folosit de catre Parlamentul Rominiei, deci pe 
aceea9i baza tehnics. 

Cel de al treilea anunt, sau nu este un anunt aici am nevoie de 
consimtamintul dvs. propunerea de a invita la gedintele de Consiliu 
parlamentarii de Bucure$ti, care sunt destul de nunieroqi. Romsnia se pare 
c i  va avea i n  sfirgit vot uninominal, intr-o forma sau alta 9i parlamentarii 
de Bucuregti nu au fost vazuti niciodats, sau putini dintre ei in cadrul 
Primiriei, nu 9th dac i  niciunul, 9i mi se pare normal ca ei ss aibs niacar 
cunogtints de activitatea noastra 9i sa ajute 
personaje celebre printre ei, inclusiv Primul - Mini 
Bucuregti 9i nu I-am vazut eu pe aici, poate I-a vazu 
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personaje celebre printre ei, inclusiv Primul - Ministru este parlamentar de 
Bucuregti gi nu I-am vazut eu pe aici, poate I-a vizut altcineva. 

Domnul consilier general Goncea Liviu 
Ag vrea s i  v i  contrazic in  ceea ce pi-ivegte locurile de parcare, eu 

Liviu Goncea o s i  donez un school-bus domnului Primar General, atunci 
c ind este Consiliu General dinsul trimite la 6 dimineata school-bus-ul ne 
ia pe toti gi ne aduce aici, c3 de parcat nu avem unde. 

Doi ce s i  caute parlamentarii de Bucuregti aici? Au ei ce spune 
despre Bucuregti? Este vreunul dintre ei din Bucuregti? Dvs. Ti cunoagteti? 
Care sunt parlamentarii PNL de Bucuregti? 

Domnul pre~edinte de ~edint3 Mircea Valentin 
Cil in Popescu TGriceanu. 

Domnul consilier general Goncea Liviu 
Este de la Bucuregti? 

Domnul presedinte de ~ e d i n t i  Mircea Valentin 
Este parlamentar de Bucuregti. Eu I-am g3sit pe site-ul Camerei 

Deputatilor ca fiind parlamentar de Bucuregti gi nici nu gtiam acest lucru. 

Domnul consilier general Goncea Liviu 
Si de la PD? Eu v i  dau trei de la PSD.: domnul Dan loan Popescu 

Doamna consilier general Roxana Maria Cosma 
Domnule pregedinte, gedintele Consiliului General su~it  gedinte 

publice. Orice cetitean al Bucuregti-ului, inclusiv parlamentarii votati in  
numele Bucuregti-ului pot participa la aceste gedinte, nu cred c i  este 
nevoie de acordul nostru pentru prezenta lor i n  sali. 

Domr~ul pre~edinte de ~ e d i n t i  Mircea Valentin 
V-am cerut acordul pentru a le face o invitatie scris3, daci  nu, am s i  

o fac eu in  nume personal, eu tot fac aceasti invitatie. 

Doamna consilier aeneral Roxana Maria Cosma 
Daci  dingii sunt interesati de problemele administratiei Bucuregti- 

ului sunt prezenti oricsnd gi bine veniti i n  sa l i  la gedintele Consiliului 
General. 

Domnul pre~edinte de ~ e d i n t i  Mircea Valentin 
Dar nu au fost prezenti niciodati aici gi v-am 

de la bucuregteni, votul uninominal gi nu o s i - i  
avantajul dumnealor. 
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Domnul consilier general Petrovici Octavian 
Domnule pre9edinte chiar va doare a9a de r i u  de parlamentari? 

Saracii, ca nu au fost niciodata aici? Din9ii v-au invitat vreodata la 
Parlament pe dvs..? Avem vreun parlamentar care vrea sa devini consilier, 
'in viitor? 

Domnul pre~edinte de ~edinta Mircea Valentin 
Nu, dar sunt votati de aceea9i cetateni ai Capitalei. 

Domnul consilier general Petrovici Octavian 
Pot veni cand doresc, uitati-va cum participa acei oameni, pot veni 9i 

parlamentarii din proprie initiativa. 

Domnul pre~edinte de ~edinta Mircea Valentin 
S1:imate coleg eu am dorit sa invitam cu tofii, data nu am sa invit eu 

oricum. Le trimit la fiecare cate o invitatie, nu e a9a de complicat. 

Domnul consilier general Florescu Dragog 
Sa introducem primul punct pe ordinea de zi interpelsri 

Domnul presedinte de ~edinta Mircea Valentin 
Bun, atunci daca i domnul Primar, Executivul are modific8ri, 

propuneri la ordinea de zi, v3 rog sa le spuneti. 

Domnul Primar General Adriean Videanu 
Multumesc domnule pre$edinte, doamnelor 9i domnilor colegi v3 

propun scoaterea de pe ordinea de zi a urmiitoarelor proiecte de la nr. 5, 
14, 15, 18 gi 20 9i introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotariire 
privind alocarea unei sume din fondul de rezerva al bugetului propriu 
al municipiului Bucuregti pentru finantarea cheltuielilor festivalului 
national de teatru 9i a proiectului de hotirire privind desemnarea unui 
reprezentant al Consiliului General al Municipiului Bucuregti in 
comisia pentru indrumarea gi supravegherea comisiilor organizate la 
nivel de sectoare pentru aplicarea Legii 55012002. Vs multumesc. 

Donlnul Secretar General Tudor Toma 
A9 vrea s3 mai fac o precizare inainte de a trece la vot 'in sala sunt 

prezenti 33 de consilieri i n  acest moment. VS multumesc. 



Domnul consilier general Dorin Baleanu 
Va rog sa aprobati introducerea pe ordinea de zi a unui proiect de 

ho t i r i r e  privind predarea In concesiunea Apa Nova a refelelor publice 
de alimentare cu apa ~i canalizare realizate de municipalitate d u p i  
intrarea i n  vigoare a Contractului de Concesiune. h urma acestei 
hotariri se va putea trece gi la o ajustare tarifara negativa a serviciului de 
apa 9i canalizare 'in Bucuregti, pentru valoarea investitiilor realizate. 

Domnul consilier general Goncea Liviu 
Sunt Tmpotriva propunerii colegului meu pentru c3 ar trebui sa stam 

aici sa ne certim pan i  diseara. 

Domnul pre~edinte de sedinti Mircea Valentin 
Care propunere? 

Domnul consilier general Goncea Liviu 
Prop~lnerea de a trece retelele telescopice catre Apa Nova gi aga mai 

departe. 

Domnul consilier general Antonel Tanase 
Eu va propun scoaterea de pe ordinea de zi a punctelor 10 gi 19 

pentru ca ieri la ora 14,OO c ind am luat mapa pentru gedinfa ele nu erau la 
maps. 

Domnul presedinte de sedinta Mircea Valentin 
Daca mai existi gi alte propuneri ca s3 Tnchidem acest punct. 1 
Dorr~nul consilier qeneral Baleanu Dorin 
Nu este vorba de retelele telescopice ci de investitiile realizate de 

Primaria Capitalei gi Primiriile de sector, este cu totul altceva. 

Domnul consilier general Goncea Liviu 
Domnul pregedinte acum vorbeam de punctul 10, daca noi nu trecem 

punctul 10 pe ordinea de zi adica s i  vorbim din nou de 90s. Petricani, dvs. 
nu Tntelegeti c i  Bucuregti-ul are nevoie de acea iegire, noi toti facem 2 ore 
p in3 aici gi dvs. propuneti astazi s i  scoatem de pe ordinea de zi o mica 
rezolvare a acestei probleme? 0 fi sau nu can-~panie electorala, nu ma 
intereseaza, hai s i  o rezolvam domnule Tanase. 

Domnul consilier general Antonel Tanase 
Deci, nu vreau sa intru 'in polemica cu domnul 

-ocedura legala in  felul acesta. 
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Domnul consilier general Goncea Liviu 
Care este procedura legali pe care ai Incalcat-o trei a r~ i  la rand, ai 

Tncilcat-o? 

Domnul consilier general Antonel Tinase 
Nu an1 avut posibilitatea s i  citesc aceste doui  proiecte, tocmai din 

aceasti cauzi. 

Domnul presedinte de ~ e d i n t i  Mircea Valentin 
Dar le-ati solicitat? Nu au fost cumva gi pe site? 

Domnul Primar General Adriean Videanu 
Domnule pregedinte, stimati colegi, dac i  Trni permiteti legat de I 

propunerea domnului Bileanu cred c i  ar fi bine s i  71 I i s i m  pe ordinea de 
zi. Noi am initiat la nivelul Executivului acest proiect de hotirare din picate 
nu am avut evidenta completi de la toate sectoarele legat de investitiile 
ficute, dar proiectul poate fi completat, sperim s i  primim de la sectoare 
dar cred c3 este corect ca acest lucru s i  se intirnple in  relatia cu Apa 
Nova legat de investitiile pe care municipalitatea le-a ficut fie direct, fie prin 
intermediul sectoarelor s i  duc i  la o negociere privind o reducere a tarifului 
gi e bine s i  fie. Legat de propunerile domnului Antonel Tinase cel putin 
proiectul 10 este la cunogtinta domnului consilier general de vreo 6 luni, nu 
de acum, el a fost legal afigat pe site, nu gtiu dac i  domnia sa a primit sau 
nu la mapi  proiectul respectiv, poate a fost o disfunctionalitate tehnici dar 
ele s-au afigat i n  conditii legale, atst proiectul cu nr. 10, c i t  gi cel de la 
pozitia 19. 

Domnul consilier general Goncea Liviu 
Nu, sincer, nu v i d  cum s i  nu TI punem pe ordinea de zi. 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
hainte de a supune la vot, vreau sa va anunt cB a mai venit un 

consilier deci acum sunt prezenti 34 de consilieri. 

Domnul presedinte de sedinti Mircea Valentin 
Deci Tn ordinea formulirii acestor propuneri. Mai Tntii propunerea de 

scoatere de pe ordinea de zi a punctelor de la nr. 5, 14, 15, 18 gi 20. Cine 
este pentru? 33 voturi, Tmpotrivi? 0 vo'turi, abtineri? 1 vot ( AdTr V.) 

Aceste puncte au fost scoase de pe ordinea de zi. 

Supun la vot propunerea domn~~~lui Primar General de a introduce pe 
ordinea de zi proiectul de hotirare privind alocarea une 
de rezervi al bugetului propriu al municipiului Bucure$ti 
cheltuielilor Festivalului national de teatru. 
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Domnul consilier general Adir Victor 
In fiecare an se $tie ca se organizeaza acest festival important de 

teatru. Eu niG mir ca acum se vine, ca de maine incepind este festivalul Si 
~~ rgen t  astazi a trebuit sa se faca proiectul, ca sa se dea ace~ t i  bani. Cred 
ca trebuie mai multa responsabilitate ~i mai m ~ ~ l t a  seriozitate deoarece se 
~ t i a  ca in  fiecare an are loc acest festival, sa se prevada o suma Si apoi 
eventual la rectificarea care era in  octombrie care s-a facut pentru alte 
lucruri, cum s-a ficut pentru Circul Globus se putea face Si pentru acesta. 
Mai multa responsabilitate din partea direcfiilor corespunzatoare aparatului 
de specialitate al Primarul~~i General. Va mulfumesc. 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
A mai venit un consilier, deci sunt 35 de consilieri in  sala. 

Domnul presedinte de sedinta Mircea Valentin 
Doamna Carmen Berghe$, plecafi? Va rog sa anuntafi Secretariatul 

Tehnic, oricine iese din sala. 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
Avem 34 de consilieri prezenfi in sal2. 

Domnul pre~edinte de sedinta Mircea Valentin 
Supun la vot introducerea pe ordinea de zi a acestui proiect. Cine 

este pentru? 31 voturi, impotriva? 1 vot ( Tanase A.), abtineri? 2 voturi 
( loan A., Paliga S.) 

Oricum va f i  multiplicat 9i va fi dat 9i i n  sala. 
Acest proiect de hotarire a fost introdus pe ordinea de zi, 9i p3na i l  

dezbatem o sa va parvina 9i proiectul. 

Supun la vot intorducerea pe ordinea de zi a proiectului propus de 
domnul Dorin Baleanu. Cine este pentru? 34 voturi, impotrivi? 0 voturi, 
a b$neri? 0 voturi. 

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi. 

Domnul Florescu a propus ca punctul de interpel2ri s i  fie la Tnceputul 
9edinfei. Cine este pentru?. . . . . . . 

Domnul consilier general Florescu Dra~og  
Noi am votat o data Regulamentul, mai votam o data? 

Domnul presedinte de ~edinta Mircea Valentin 
Stimate coleg daca imi aratafi 9i mie Regulamentul 

lucru, am sa-mi cer eu scuze. Aratati-mi, nu spune, d 
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spune in Regulament. Acest Regulament trebuie sa fie actualizat, vom 
scrie in Regulament daca vreti. 

Cine este impotriva? 2 voturi ( Duta N., Voicu M.),abtineri 2lvoturi 
Deci punctul de interpelari nu va fi la inceputul gedintei. 

Domnul consilier qeneral Florescu Draqos 
Domnule pregedinte va atrag atentia ca la ultima gedinta nu ati mai 

tinut , degi noi am votat ca pe ordinea de zi sa fie ultimul punct interpelari, 
dvs. ati inchis gedinta fara sa avem punctul de interpelari 9i va rog foarte 

I I 
1 

mult ,macar astazi sa aveti bunavointa macar la sfargitul gedinfei s5 avem 1 
acest punct interpelari. 

Domnul presedinte de ~edinta Mircea Valentin 
Va fi la sf2rgitul gedintei ,trebuie s5 fie un punct de interpelari. 

Domnul consilier general Florescu Drago~ 
Interpel3rile nu sunt impotriva Primarului General ,sunt pentru 

cetateni ,iar interpelarea pe care vreau s5 o fac chiar vine in  ajutorul 
Primarului General. 

Dorr~nul pre~edinte de sedint5 Mircea Valentin 
Stimate coleg ,cu toat5 aprecierea o sa ne uitam pe bands la sfarsitul 

gedintei trecute,spre ruginea noastra, nu mai erau colegii in sala .Colegii 
nogtri vin la inceput de gedinta, fac interpelari in fata camerelor, asta este 
senzatia meal dupa care nu mai rezista gi pleaca . Eu am sg rog presa s% 
riimfina in  sala pan3 la final. Sunt colegi care pleaca ~ 2 n d  pleaca presa . 
Stimati colegi de la press ramaneti in  sala ca s i  ramZin3 gi domnii 
consilieri. 

Domnul consilier qeneral Florescu Dragos 
Domnule pregedinte , noi nu facem interpelarile pentru presa ,noi 

facem aceste interpelari ca sa i l  ajutam pe Primarul General sa rezolve 
nigte probleme In Bucuregti pentru cetateni. 

Domnul presedinte de sedinta Mircea Valentin 
Si s-a supus la vot, stimate coleg. 

Domnul consilier general Florescu Dragos 
Haideti sa ma ascultati gi pe mine, stimate coleg, cel putin acesta 

este punctul meu de vedere. Noi trebuie sa avem un punct de vedere 
constructiv, eu nu am venit aici sa-l critic pe Primarul General, ar fi o 
prostie din partea meal dar putem face aceste interpelari, care 'i'l pot ajuta 



Domnul pre~edinte de ~edinta Mircea Valentin 
Puteti sa le depuneti 9i Tn scris, apropo eu depun Tntrebari catre 

administrafie 9i Tn scris 9i s-a votat stimate coleg, a9a au hotarit colegii. 
Trecem la ultima propunere de scoatere de pe ordinea de zi a punctelor de 
la nr. 8 9i nr. 10. 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
Daca Tmi permiteti, se pare ca avem Tn sfi3r9it 35 de consilieri generali 

in  sala. 

Domn~ll presedinte de sedinta Mircea Valentin 
Supun la vot propunerea domnului Antonel Tanase de scoatere a 

punctelor nr. 10 $i 19. Cine este pentru? 6 voturi ( Tanase A., loan A., 
Meran D., Paliga S., Opri9an I., Bancila M.), Tmpotriva? 27 voaturi, abtineri? 
2 voturi ( Petrovici O., lovici V.) 

Aceste dous puncte au ramas pe ordinea de zi. 

Mai exists un proiect care trebuie introdus pe ordinea de zi, care nu 
s-a discutat. Mai era un proiect al domnului Primar General privind 
desemnarea unui reprezentant al Consiliului General al Municipiului 
Bucure9ti Tn comisia pentru Tndrumarea i supravegherea comisiilor 
organizate la r~ivel de sectoare pentru aplicarea Legii nr. 55012002. Cine 
este pentru? 33 voturi, Tmpotriva? 1 vot ( Tanase A.), a bliineri? 1 vot ( loan 
A.) 

Acest proiect de hotsrare a fost intodus pe ordinea de zi. 

Supun la vot ordinea de zi Tn ansamblul ei cu modificarile $i 
complet3rile efectuate. Cine este pentru? 28 voturi, Tmpotriva? 1 vot. 
( Tanase A.), abtineri? 6 voturi ( loan A., Opri9an I., Florescu D., Petrovici 
O., Meran D., Baleanu D.) 

Ordinea de zi a fost aprobata cu aceste modificari. 

Trecem la punctul nr. 1 Proiect de hotirire privind concesionarea, 
f i r i  licitatie publici, a unui teren apaflinind domeniului privat al 
municipiului Bucure~ti, situat adiacent imobilului din Calea Victoriei 
nr. 56, sector 1, Pn suprafati de 375 m.p., necesar extinderii unui hotel 

Dorr~nul consilier qeneral Florescu Draqog 
V-am rugat $i la 9edinta anterioara ca la toate co~icesionarile s3 

vedem $i noi titlurile de proprietate, nu este posibil s3 transformam Primaria 
Tntr-o agentie imobiliara, deci v3 rugam frumos s3 ne pr 
titlurile de proprietate s3 vedem ca Primaria, Tntr- adevar e 

&- I I . , 



Domnul pre~edinte de ~ e d i n t i  Mircea Valentin 
Titlu de proprietate al cui, in  acest caz, al Academiei Romane sau al 

cui? Al Primiriei pe terenul respectiv, bun. Precizati. 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
Sigur c i  da s-a solicitat qi la toate dosarele referitoare la concesioniri 

qi la schimburi de proprietiti Direetia Evidenti Imobiliari qi Cadastral2 va 
ciuta daca avem titlu qi va depune la toate dosarele o adresi din care s i  
rezulte c i  proprietatea este a Primiriei, sau ma rog Primiria are drept de 
administrare pe aceste terenuri. 

Domnul consilier general Opri~an Ion 
Domnule preqedinte avem un caz exceptional care st3 pe ordinea de 

zi, cu toate c i  noi Consiliul General am votat o hotirare, cazul este Matei 
Millo.. . . . . .. , iar eu v5 rog c3 se vede Tn momentul in  care se face cadastru 
suprafata este mai mic5 sau mai mare, deci toate proiectele de hot5r5re 
care nu au cadastru qi nu sunt intabulate ca proprietate a Primiriei 
Municipiului Bucureqti sa le scoateti de pe ordinea de zi. 

Domnul pre~edinte de sedint5 Mircea Valentin 
Si propunefi concret anurr~ite puncte? Ce puncte scoatem? 

Domnul consilier general Oprisan Ion 
Toate care sunt pe ordinea de zi qi nu au cadastru. 

Domnul pre~edinte de ~edint% Mircea Valentin 
Nominalizati. Oricum tocmai am anuntat ordinea de zi. 

Domnul consilier general Oprisan Ion 
Nu existi r~iciur~ul care are cadastru. 

Domnul consilier general Goncea Liviu 
Dvs. aveti cunogtint5 de existenta unui Plan Urbanistic Cadastral pe 

tot Bucureqti-ul? Sigur? 

Domnul consilier general Opri~an Ion 
Da. 

Domnul consilier general Goncea Liviu 
E nu exist5 qi daca dvs. ati luat hotirarea s i  nu mai facem nici o 

concesiune cerand cadastru qi intabulare Tnseamn5 c3 Tn Bucureqti nu se 
va mai miqca nimic Tn urmitoarele 7 luni. 
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Domnul consilier general Opri~an Ion 
Deci el-I nu dialoghez cu dvs. domnule ca nu va pricepeti, daca v-ati 

pricepe ar fi foarte clar Primaria Municipiului Bucuregti retrocedeaza 
terenuri pe baza de evidenta cadastrala, nu cadastru. Deci Inca o data va 
spun pe ce baza se retrocedeaza .Daca dvs. nu sunteti in tema va rog 
frumos sa nu mai induceti i n  eroare ceilalti consilieri. 

Domnul presedinte de sedinta Mircea Valentin 
Stimate coleg hai sa ne referim la proiect gi nu la colegii nogtri. 

Domnul consilier general Oprisan Ion 
in  momentul de fats ne referim la colegii nogtri, chiar mi-a dat o 

replica colegul mel-l care nu se pricepe. 

Domnul presedinte de sedinta Mircea Valentin 
Va rog frumos, domnul Tsnase a cerut cuv2ntul cu un amendament. 

Domnul consilier general Opri~an Ion 
Tn momentul in  care un proiect de hotartire al Primariei Municipiului 

Bucuregti nu poate fi dus la Ondeplinire datoriti faptului c i  acolo sunt mai 
mul$ metrii patrati decat noi am votat, pentru ca nu se face acest lucru, 
rugam ca toate aceste propi-ietati ca sa nu fie omise deci e amendament 
dac3 vreti pentru fiecare proiect de hotarare, c3 nu se face concesionarea 
de catre Consiliul General decAt pe baza de cadastru, ca sa nu se omit3 
apoi incasarea banilor pe terenurile concesionate, ele vor fi Tnregistrate la 
figa cadastrala, proprietar municipalitatea gi nu se mai poate face absolut 
niniic gi e aga de ugor de facut acest lucru. Toti cei care vor concesionare 
pot sa fac i  cadastru, se gisegte realizarea. 

Domnul consilier general Tanase Antonel 
Domnule pregedinte, stimati colegi amendamentul se refers la 

scoaterea cuvantului ,,fari3" din titlu gi sa punem " cu licitatie publican gi aici 
pot sa va citesc din avizul Comisiei Juridice pe care dvs. o conduceti: 
avand in  vedere suprafata este oportun3 organizarea unei licitatii. 

Domnul Viceprimar General Popa Grigore 
Domnule Antonel v-am mai spus o dat3 i n  gedinta trecuta, dar nu ati 

retinut avizul Coniisie Juridice a fost far3 licitatie, domnul viceprimar Orban 
studiind problema i n  detaliu gi-a dat avizul de legalitate far3 licita$e public3 
considerand c3 acest teren este in  incinta Consiliului, va rog s i  studiafi 
materialele de la acest punct. 



Domnul pre~edinte de sedinti Mircea Valentin 
Supun la vot amendamentul domnului Antonel Tanase. Cine este 

pentru? 11 voturi (loan A., Oprigan I., Florescu D., Petrovici O., Meran D., 
Baleanu D., Adir V., Moise A., Bancila M., Paliga S., Tanase A.), 
'impotriva? 12 voturi ( Voicu M., Duta L., Constantin-Barna S., Untaru V., 
Cruceanu E., Cosma R., Zitreanu D., ... ... ... ... .), abtineri? 11 voturi. 

Aceasta propunere de modificare nu a fost adoptata. 

Supun la vot proiectul de hotarare ill ansamblul sau. Cine este 
pentru? 24 voturi, impotrivii? 4 voturi( loan A., Paliga S., Baleanu D., 
Tanase A.), abtineri? 7 voturi ( Meran D., Moise A., Adir V., Petrovici O., 
Opri9an I., Florescu D., B3ncils M.) 

Acest proiect nu a fost adoptat. 

/ Trecem la proiectul nr. 2 Proiect de hotarire privind transmiterea 
imobilului situat in B-dul Hristo-Botev nr.29-31, sector 3 din 
administrarea Consiliul Local al Sectorului 3 in administrarea 
Consiliului General al Municipiului Bucure~ti prin Administratia 
Fondului Imobiliar. 

Domnul consilier general AdTr Victor 
Studiind materialul am constat c3 nu se indepline9te legea, art. 44 

din lege precizeazs clar raportul de specialitate este intocmit de o directie 
din aparatul de specialitate al Primarului General. Am Tn man3 organigrama 
aparatului de specialitate al Primarului General 9i constat ca AFI nu 
figureazs .. in  organigrama aparatului de specialitate al P~.imarului General. 
In opinia meal DirecSia de Patrimoniu trebuia s i  'intocmeasci raportul de 
specialitate. Aviind Tn vedere acest lucru, fiind un viciu de procedural pe 
baza legii 9i art. 44 din Legea 215/2001, republicats eu consider ca ar 
trebui s i  'i'l retragem, s3 se refacs raportul de specialitate 9i nu ar fi nicio 
problems. Aceasta este parerea mea s3 respectsm la virguls articolele 9i 
legile din Romania, libertatea fSr3 lege este f3r3 de lege. 

Domnul presedinte de sedints Mircea Valentin 
Pot sii promoveze proiecte de hot3rari 9i entitstile din subordinea 

PMB, exists o hotsrare de consiliu in acest sens. Este un motiv de 
procedur3, poate nu era rsu s3 fiu 9i un raport al Directiei de Patrimoniu 

Domnul consilier lqeneral Tsnase Antonel 
Domnule pre$edinte, sunteti avocat, o hotsrgre de consiliu nu poate 

sii interpreteze o lege. 



Domnul pre~edinte de ~edints Mircea Valentin 
I ~ 

Supun la vot propunerea domnului AdTr de scoatere a acestui proiect 
de pe ordinea de zi, pentru completarea sa. Cine este pentru anianare? 13 
voturi (loan A,, Opri9an I., Florescu D., Petrovici O., Meran D., Baleanu D., 
AdTr V., Moise A., Bancila M., Paliga S., TSnase A., Forascu V., lovici V.),, 
impotrivii? 3 voturi( Zstreanu D., Tica H., Iva9cu T.), abtineri? 17 voturi 

1 
Acest proiect de hotsrare nu a fost amanat. I 

S L I ~ L I ~  la vot acest proiect. Cine este pentru? 23 voturi, Tmpotrivs? 0 
voturi, abtineri? 10 voturi (Florescu D., Petrovici O., Meran D., BSleanu D., I 

I 
I 

Adir V., Moise A., BSncil3 M., Paliga S., Tiinase A., Ciucii) 
Acest proiect de hotarire nu a fost adoptat. 

Trecem la punctul 3 Proiect de hotargre privind aprobarea I 
I 

schimbului de proprietati intre terenul in suprafata de 320,OO mp 
proprietatea domnilor Al Ash - HAB Husam qi Al Ash - Hab Marcelica 
qi un teren in suprafata de 251,OO rrlp aparfinsnd domeniului privat al 
municipiului Bucuregti 

Amendamente, observatii? 

Domnul consilier qeneral Oprisan Ion 
Cu ocazia asta fac o interpelare, daca municipalitZitii, pentru c3 este 

la un proiect de hotiirare, cate astfel de cazuri mai ni se aduc la cuno9tint2 
in viitorul apropiat, din sectorul 3, acolo unde nu se respecta dreptul de 
proprietate. Personal voi vota acest proiect, pentru cS Primaria Sectorului 3 
nu a respectat dreptul de proprietate 9i in  conditiile astea punem pe cineva 
in  proprietate, dupa ce el a mai fost o dat2 Tn proprietate. Dar vreau s2 9tiu 

I {  cate proiecte de hotsrare mai urmeaza pentru Tncslcarea dreptul~li de 
proprietate in sectorul 3. Eu v2 garantez cS mai sunt inca cel putin 4. 

Domnul presedinte de sedinti Mircea Valentin 
Eu a9 completa, cate inc3lcari sunt in toate sectoarele. 
Supun la vot acest proiect de hotgrgre. Cine este pentru?majoritatea 

(30 voturi), impotrivi? 0 voturi, abtinel-i? 5 voturi( Adir V., Florescu D., 
Petrovici O., Bgleanu D., Moise A.) 

Acest proiect de hotSr5t-e nu a fost adoptat, e de patrimoniu. 
Secretarul General imi comunic3 cS nu a trecut, eu decat v2 spun. 

Reiau, au fost 2 voturi TmpotrivZi, 5 abtineri ... . 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
Rog secretariatul sZi ne comunice. Deci, au fost 

pentru. 
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Domnul consilier general Florescu Drag02 
Eu va rog sa facem prezenta gi la fiecare hotarire sa treaca prin 

numararea voturilor pentru, numararea voturilor Pmpotriva gi numararea 
abtinerilor. Daca dvs. vreti sa trecem altfel hotaririle va rog sa ne spuneti, 
noi votam prin corespondknta, prin telefon 9i am terminat povestea. 

Doninul pre~edinte de sedinti Mircea Valentin 
Din moment ce se numara colegii care sunt Pn sala 9i ei trebuie sa 

ramina Pn sala la momentul votului, matematica nu ne ajuti deloc? 

Domnul consilier general Florescu Drag02 
Nu s-au numirat voturile pentru. 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
Doriti sg 'ilitrerupem acuni 9edinfa s i  verificim banda? 

Domnul presedinte de sedinti Mircea Valentin 
De acord. 

Domnul consilier general Florescu Drago~ 
V i  rog s i  imi spuneti c i f i  au votat pentru. 

Domnul presedinte de sedinti Mircea Valentin 
Vom intrerupe 9edinta pentru a verifica ce s-a consemnat pe bandi 

la ace1 moment. E cel mai sigur. 

Domnul consilier general Petrovici Octavian 
Nu existi ce s-a consemnat pe bandi pentru ca sunt oameni care nu 

voteaz2, sunt oameni care ies din sal i  la o tigari 9i dvs. nu aveti de unde 
s i  $titi c i t i  au fost i n  sa l i  9i c i t i  au votat pentru. Puneti mina gi numarati, 
c i  nu este greu. 

Domnul consilier qeneral Constantin Barna Stelici 
Propun s2 reluim numgrgtoarea. 

Domnul pre~edinte de sedintii Mircea Valentin 
Cer s i  se verifice banda de ciitre Secretariatul Tet~nic, am spus 

suspendim 5 rr~ir~ute 9edinta. De ce domnule Petrovici nu vreti s i  se afle 
ce s-a Pntimplat? De ce este ilegal? Totul este ilegal. 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
Daca imi permiteti este inregistrarea 

miinile ridicate, IIU banda. 
video unde 



Domnul consilier general Petrovici Octavian 
Dvs. ati vazut cum se vede Tnregistrarea video? 

Don-~nul Secretar General Tudor Toma 
Eu nu am vszut dous msini ridicate la Tmpotrivs 

Domnul consilier qeneral Opri~an Ion 
Relusm, cum a zis domnu Secretar, care are perfects dreptate, gi 

numaram voturile pentru, voturile Tmpotriva gi abtinerile. 

Domnul Secretar General Tudor Toma .. 
Imi cer scuze eu nu v-am sugerat niciodats s3 relusm procedura de 

vot. Dacs vreti asc~~ltsm banda gi gata. 

Doninul consilier general Oprisan Ion 
A 

Intrer~~pem gedinta gi desemnsm cgte un reprezentant de la fiecare 
partid gi numaram voturile pentru, voturile Tmpotriva gi abtinerile, ca aga 
este corect. 

Domnul consilier general Florescu Dragos 
Pentru c5 s-au generat atstea discua[ii gi bucuregtenii agteapta 

proiecte de la Consiliul General propun ss trecem acest proiect aga gi 
mergem mai departe, dar va rog sZi numsrati voturile. 

Domnul pre~edinte de ~edinta Mircea Valentin 
Domnule Florescu nu merge ca trecem gi aga, nu merge. 

Domnul consilier general Oprisan Ion 
Domnul Florescu am acordul grupului PD care au spus cs o ss o lase 

pe nevasts-ta inspector gi dupa ce pleac3 PNL-ul. 

Domnul presedinte de sedinta Mircea Valentin 
Deci am solicitat ss se verifice banda. Se verifies, sau nu aceasts 

bands? 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
Domnule pregedinte continuam gedints? 0 suspendam. 

Domnul pre~edinte de ~edinta Mircea Valentin 
Mergem mai departe gi Iasam acest punct la final, 

vedea ce este pe bands. Rog colegii consilieri s3 revina Tn 
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Reluam 9edinta. Propun ca la proiectul nr. 3 sa vedem la finalul 
~edinfei, conform cu banda daci  se confirmi sau nu acest rezultat anuntat. 
Vom numira de acum orice vot. Sunt colegi care au anuntat CZI nu mai 
sunt in  sali, catre Secretariat? in mod normal trebuie sg se anunte. 

Trecem la punctul nr. 4 Proiect de ho t i r i r e  privind modificarea 
anexei la HCGMB nr.3512007 privind concesionarea, fara licitafie 
publici, a unui teren aparfiniind dorneniului privat al rnunicipiului 
Bucuregti, situat adiacent irnobilului din Str. Matei Millo nr.10, sector 
I, i n  suprafafa de 712,77 rnp., pentru realizarea extinderii unei cliidiri 
de birouri (garaje subterane) 

Dac2 sunt propuneri sau observatii la acest punct? 

Domnul consilier general Duta Nicolae ". 
11 propun domnului Antonel Tanase sa vina s i  ne faca propunerea sa 

fie cu licitatie, ca aici sunt 700 mp in  partea cealalta erau doar 375 mp, 
poftiti la microfon. 

Domnul pre~edinte de ~edinta Mircea Valentin 
Supun la vot proiectul de hot2rare.Cine este pentru? 16 voturi, 

impotl-iv2? 0 voturi, ab'tineri? 15 voturi ( Tanase A., Meran D., Paliga S., 
Bancila M., loan A., Opri9an I., Baleanu D., AdTr V., Moise A., Petrovici O., 
Zitreanu D., Dumitrescu V., lovici T., ... ... ... ) 

Acest proiect nu a fost adoptat. 

Trecem la proiectul nr. 6 . Proiect de ho t i r i r e  privind transrniterea 
din administrarea Consiliilor Locale ale sectoarelor 2, 3 s i  6 in 
adrninistrarea Adrninistratiei Lacuri Parcuri gi Agrement Bucuregti a 
unor arnplasamente in vederea irigiri i , plantir i i  de arbori gi 
arnenajirii de spatii verzi publice 

Domnul consilier general loan Aurelian 
Sunt nevoit sa revin sa va atrag atentia ca amplasamentele 

enumerate in  anexa sunt sau nu sunt in  domeniul public, sunt sau nu sunt 
spatii verzi? 

Domnul pre~edinte de ~edinta Mircea Valentin 
Pe cine intrebati? 

Domnul consilier general loan Aurelian 
Eu intreb pe cine a facut raportul de specialitate, adica Directia de 

Ecologie de la ALPAB, deci avem un raport de specialitate facut de o 
directie de Ecologie care vrea s2 planteze r1i9te porr~i undeva unde nu ~ t i m  
daca sunt spatiile verzi V, sau M2. Anul acesta plantam pom' 

" 

excedent de pomi, iar la anu apare o datorie, ca oricum admi 
adrnirristreaza ~i pe la cap2tul tramvaiului prin Ghencea pe 
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vreau s5 gtiu dac5 astea sunt spatii verzi cu V? gi trebuie plantate 
neapsrat? 

Domnul presedinte de ~edinta Mircea Valentin 
Este cineva in  sal5 din partea Directiei de specialitate? 

Domnul consilier general Adir Victor 
Cei de la sectoare ar trebui s3 trimita printr-o not& sectorul , $i 

aceste terenuri pe care doresc, cu platani sau ce trebuie s5 punem noi 
acolo, nu am v5zut o solicitare sau o cerere de la sectoare, e pur gi simplu 
<transmiterea unor terenuri de la ele la noi ca s5 facem noi cu ele. Este 
solicitarea sectoarelor? Dac5 vedeam ni9te adrese ale sectoarelor, 
trageam gi eu concluzia c i  acele bulevarde doresc sa fie modernizate, cu 
spa@ verde 9.a.m.d. 

Domnul consilier general Oprisan Ion 
Cred ca proiectul 8sta ar fi trebuit si9 fie supus la vot cu doua treimi, 

avind in vedere c i  greveaza bugetul Primgriei. 

Domnul pre~edinte de ~edinti i  Mircea Valentin 
Este cu doua treimi. 

Domnul consilier general Oprisan Ion 
Acolo sectoarele trebuie s8 investeascs, eu cred cZi avem ce face cu 

banii la municipalitate gi nu trebuie s3 ii distribuim la sectoare ati t  timp c5t 
mai avem de facut o serie intreaga de alte lucruri, avem strazi de reparat, 
pasarele de fgcut, proiecte votate $i noi in momentul de fafa punem pomi 
in sectoare, care este o problem2 a sectoarelor gi nu a municipalitatii. Din 
punctul meu de vedere, daci  puteti s5 faceti investitia far5 acest proiect de 
hotirsre, nu cred c i  trebuie sa grevati bugetul PMB. 

Domnul presedinte de sedinta Mircea Valentin 
Deci, nu aveti o propunere. 

Domnul consilier general Petrovici Octavian 
A$ vrea s5 ii dau un r5spuns colegului nostru, tocmai de aceea 

Administratia Parcurilor vrea sa ia aceste terenuri, pentru a afla daca sunt 
cumva proprietati sau nu, dacg sunt terenurile libere sau nu, iar apropo de 
copaci, s i  ~ t i t i  c5 nu ne cost5 nimic, ca sunt copacii care au fost defri~ati 
din alte parcuri din Bucure9ti gi trebuie plantati acum in a l t i  parte. 

Domnul Primar General Adriean Videanu 
Stimati colegi, aveti o intelegere electoral3 a acestu 

ruggmintea este s8 o tratati cu foarte multa seriozitate, tq 
suprafete le-am identificat impreuni cu primarii de sector. Ele su 
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arterelor principale din acest orag, in  mod eronat le-a dat consiliul lla 
sectoare, daca luati gi vedeti definitia strazii conform legii, o sa vedeti ca 
unei str5zi ii sunt aferente 2i trotuarele gi spatiile verzi. Noi nu facem 
altceva, in  momentul de fata de ciit sa reintregim strada, bulevardul, in  
sensul prevederilor legale +i SZI putem sa ducem la bun sfargit proiectul cu 
plantarea a celor 200.000 de platani, copaci de mare valoare $i de 
aliniament. Dac i  v i  opuneti acestui lucru este un aspect, pe care .........., 
m i  refeream la nea Ion. Deci este c i  este in neregula, deci de comun 
acord cu primarii de sector am ficut acest lucru. Chiar vreau s3 VZI spun 
singura persoan3 juridic2 i n  Municipiul Bucuregti este Municipiul Bucuregti, 
c5 resursele se duc la municipalitate sau la sector este mai putin important. 
P3na ieri clamam c% nu avem spatii verzi, acum ~ 2 n d  vrem s% le plant5m 
ce facem? Vorbifi cu d o m n ~ ~ l  Chiliman poate va da liber. 

Domnul consilier general Goncea Liviu 
Vreau s5 v5 garantez eu c i  am vorbit duminica cu domnul primar 

Ontanu 3i dinsul mi-a spus mie despre acest proiect. Primarii de sector au 
vorbit cu domnul Primar General, c i  nu au trimis o hirtie s2i o vedem 2i noi, 
asta nu au crezut ca e necesar, deci gtiu de la domnul Primar Onfanu c i  9i- 
a dorit acest proiect. 

Domnul presedinte de ~edinta Mircea Valentin 
Trecem la vot. Da, domnul Tinase, ultima luare la cuvant la acest 

proiect. 

D o m n ~ ~ l  consilier aeneral Tinase Antonel 
Pentru ca e ultima oara c ind luam cuvintul la acest proiect a$ vrea 

s i  se introduci 9i sectorul I, 4 gi 5, de ce facem doar in trei sectoare, tot 
electoral vorbind. 

Domnul Primar General Adriean Videanu 
Le-a? trece cu mare pl5cere, domnule Thase,  din p5cate sectoarele 

pe care le-ati nominalizat nu comunici. Le-am solicitat $i am s i  vii dau in  
copie adresele $i revenirile pe care le-am ficut citre primarii sectoarelor 1, 
4 9i 5, dar nu comunici, nu putem s i  st5m s i  agteptim dup5 ei, le facem 
in  etape. Dac i  primim comunicarea va promit ca cu prioritate vom 
introduce pe ordinea de zi noile amplasamente pe care le vom putea 
prelua. 

Domnul consilier general Pirpiliu Stefan 
Noi am ajun i n  situatia asta, de a vota i n  varianta asta , tocmai pentru 

c i  data trecuta a fost respins, c5 erau toate cele 6 sectoare 
nu s-a vorbit cu primarii. S-a vorbit cu trei sectoare din 6, cel 
vor da aceste hirtii ci tre Primarul Capitalei atunci o s i  le lu 



Domnul pre~edinte de ~edinta Mircea Valentin 
Domnul bale an^^, grl-~pul PNL deja a vorbit la acest proiect. Supun la 

vot proiectul de hotsrare. Cine este pentru? 26 de voturi impotriv2? 
0 voturi, abtineri? 6 voturi ( T5nase A., Oprigan I., Meran D., Paliga S., loan 
A., Florescu D.) 

Acest proiect de hotariire nu a fost adoptat. 

Domnul Primar General Adriean Videanu 
Permiteti-mi s5 apreciez demagogia PNL, printr-un reprezentat 

extraordinar de important in  acest orag, Primarul sectorul 1, care in mod 
demagogic aclama lipsa spatiile verzi, iar reprezentantii PNL nu vor s3 
sprijine cregterea spatiului verde In ora?. Domnul Antonel Tanase preluati 
mesajul 5sta de la mine ca o dezamagire personala. 

Domn~~ l  presedinte de sedint5 Mircea Valenstin 
Trecem la punctul 7 proiect de hotgrsre privind aprobarea 

Planului Urbanistic Zonal - Str. Sfinfii Voievozi nr. 52-54, sector 1 
Domnule Tanase, nu facem dezbateri politice in acest consiliu. 

Domnul consilier qeneral T3nase Antonel 
Dac5 nu facem dezbateri politice in  acest consiliu, rugati-l pe domnul 

Primar General care tocmai a f8cut o apreciere politic3 s3 Psi cear3 scuze. 

Domnul ~reqedinte de sedinta Mircea Valentin 
Mesajul era pentru altcineva care nu este de fat%. Sunteti dec5t 

mesagerul, aici, dornnul Tgnase. 
Supun la vot proiectul de hot5rSre. Cine este pentru? 25 de voturi 

irnpotriva?- 0 voturi, abtineri? 6 voturi ( Tgnase A., Adir V., Florescu D., 
loan A., BZileanu D., Petrovici 0.) 

Acest proiect de hotSr5re a fost adoptat. 

Cred c5 sunt unii colegi care nu voteaz3. 
Trecem la punctul 8 proiect de hotgrsre privind aprobarea 

Planului Urbanistic Zonal - Splaiul lndependenfei nr. 332 B- 3326, 
sector 6 

Cine este pentru? 25 de voturi impotriv3?- 1 vot ( Tgnase A.), 
abtineri? 9 voturi ( Adir V., Florescu D., Petrovici O., Meran D., Paliga S., 
loan A., Opri9an I., B5leanu D., B5ncil5 M.) 

Acest proiect de hotZir5re a fost adoptat. 



Trecem la punctul 9 proiect de hothi re  privind aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal - Str. Sfinfii Voievozi nr. 20-24, sector 1 

Cine este pentrcr? 27 de voturi impotriv5?- 0 voturi, abtineri? 8 voturi 
( Tanase A., Ad'ir V., Florescu D., Petrovici O., Meran D., Paliga S., loan A., 
Opri3an I.) 

Acest proiect de hotZir5re a fost adoptat. 

Trecem la punctul 10 proiect de hotirire privind aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal - 50s. Petricani- CF Constanfa- Valea 
Saulei, sector 2 

Domnul consilier qeneral Adir Victor 
E o neconcordanta Pntre hotiirare 9i PUZ, titlurile lor, in hot5r5re scrie 

Sos. Petricani- CF Constanta- Str. Valea Saulei, art. 1 spune de Str. Valea 
Saulei , PUZ-ul spune de Lac~ll  Valea Saulei, hai sZi ne hotaram, stradi 

, . sau lac, v5 rog foarte mult, e diferentii mare, eu vreau sa ma Iamuresc, nu 
ca sunt impotrivii sau m i  abtin, vreau s5 v5 spun ca sunt inadvertente in  
titlurile acestor lucruri, mai ales cZi i n  avizul de urbanism scrie lacul Valea 
Saulei, aici scrie, la art.1 90s. Petricani- CF Constanta- str.Valea Saulei, 
este strad5 sau este lac. Nu e strada e vale. Deci la PUZ-ul pe care il avea 
domnul Primar scrie lacul Valea Saulei, 

Domnul presedinte de sedinti Mircea Valentin 
Nu, spune Valea Saulei, v3 dau originalul sZi v5 uitati. 

Domnul consilier cleneral Adir Victor 
Am v5zut acest lucru care mi I-a ariitat domnul consilier Tica, scria 

LacuI Valea Saulei 

Domnul pre~edinte de sedinta Mircea Valentin 
Este Valea Saulei far2 alt5 adaugire, nu e niciun lac. 
Trecem la vot. Cine este pentru? 30 de voturi, impotriva?- 0 voturi, 

abtineri? 5 voturi ( T5nase A., Adir V., Petrovici O., Florescu D., loan A.) 
Acest proiect de hotSr5re a fost adoptat. 

Trecem la punctul I proiect de hotiirgre privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici aferenfi studiuli~i de fezabilitate 
pentru obiectivul de investifii Consolidare, restaurare imob'il ~i 
reamenajiiri interioare B-dul Lasciir Catargiu 21, sector I, Bucure~ti, 
Observatorul Astronomic 

Cine este pentru? 33 de voturi, impotriva?- 0 voturi, abtineri? 1 vot 
( Petrovici 0 . )  

Acest proiect de hotsrare a fost adoptat. 
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Trecem la punctul 12 proiect de hotiirire privind achizitionarea 
de catre Regia Autonom5 de Transport Bucure~ti a 6 echipamente 
medicale in perioada 2007-2008 

Avem un amendament, va rog sa i'l prezentati. 

Domnul consilier general Dumitrescu Vlad 
Am analizat in Comisia Economic5, nu avem nimic Tmpotriva 

achizitioniirii acestor echipamente, ins5 amendamentul este urm5torul: 
deoarece finantarea se va face din bugetul local vrem ca licitatia s5 fie 
organizats de c5tre PMB. 

Domnul pre~edinte de sedint5 Mircea Valentin 
Domnule Dumitrescu, aveti un Tnscris pentru secretariat cu 

arnendamentul? 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
V-ag ruga s5 reform~llati amendamentul ca sa poat5 fi preluat de 

DATJ. 

Domnul consilier general Dumitrescu Vlad 
Articolul 3 conline $i ce vroiam eu. 

Domnul pre~edinte de ~edint5 Mircea Valentin 
Ce s% inteleg, renuntali la amendament sau ce anume? Spunefi la 

microfon renuntati sau nu la acest amendament? 

Domnul consilier general D~~mitrescu Vlad 
Articol~~l 3 include gi ce vroiam eu. 

Domnul consilier general AdTr Victor 
Un singur lucru ar trebui s3 prevedem la art.lllse aproba 

achizitionarea de catre RAT9 a 6 echipamente medicale pentru Centrul de 
Siin5tate RATB", s i  spunem pentru ce anume este, sa nu ne trezim-pentru 
RATB, deci pentru Centrul de Ssnitate al RAT9 pentru c5 asta este 
solicitarea lor. Nu scrie in  art. 1 poate in expunerea de motive ~i raportul de 
specialitate, trebuie sa prevedem in articolul 1. 

m n t a  Mircea Valentin 
Mi se pare corect,aga este. 
Supun la vot amendamentul domnului AdTr, de a completa art. 1. 

Cine este pentru? 27 de voturi. 
Acest amendament a fost aprobat. 
Supun la vot proiectul de hot5rSre Tn ansamblul s 

pentru? 33 de voturi, Tmpotriv5?- 0 voturi, abtineri? 0 voturi 
Acest proiect de hotiiriire a fost adoptat. 
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Trecem la punctul 13 proiect de hot5r5re privind aprobarea 
Acordului de colaborare intre Municipiul Buci~reqti, Federafia Rorniinii 
,,Sportul pentru Tofi", Directia pentru Sport a Municipiului Bucure~t i  
qi Asociatia Municipal5 ,,spdrtul pentru Tofi" 

- a plecat doamna consilier general Moise Alina - 

Domnul consilier general Adir Victor 
Deci, la p~~nctu l  13, ar fi fost bine ca la acest proiect de hotirgre sa 

existe actele care dovedesc existents acestor asociatii gi federatii, un act, 
efectiv, aga ag vrea eu. Pentru ca noi asociem o entitate cu PMB 

Domnul presedinte de sedinti Mircea Valentin 
Aveti Tndoieli cii exists astea, sau cum? 

Domnul consilier general AdTr Victor 
Eu aga propun, cu alte asociatii, mai departe, durata acordului se 

Tncheie pe perioada anului 2007, mai avem 60 de zile, 2 luni , de ce atiita 
grab3? Nu puteam s i  facem cu 1 ianuarie 2008? A$a spune aici, pe 
perioada anului 2007. 

Domnul pre~edinte de sedinta Mircea Valentin 
Domnul AdTr, se poate prelungi acest acord. 

Domnul consilier general AdTr Victor 
Existi ni9te contradictii Tntre dispozitiile finale $i art.3, durata 

acordului, spune aga ,, acordul intrii 'in vigoare la data semnirii de toate 
piflile fiind valabil pe perioada organizirii desfagurarii programului iar la 

I durata acordului Tncepiind cu data sernniirii cu posibilitatea prelungirii de 
comun acord pe perioad2 nedeterminata. Ce se TntSmplii? Acordurile 
acestea au o anumita bazi, se fac pe anumite baze, acordul acesta din 
punctul meu de vedere este subtire facut gi expunerea de motive este total 
gregitii. Expunerea de motive, cu regret pot sii spun, cB este gregitg. 

Domnul presedinte de sedintii Mircea Valentin 
Este o observatie, nu un amendament. 

Domnul consilier general AdTr Victor 
Eu propun amsnarea proiectului de hotar%re, deoarece nu are 

temeiul legal Tn expunerea de motive, Executivul invoc3 art.38,46,67 din 
Legea nr.215, culmea, modificatii gi completati, total gr 
trebuiau invocate art. 45 lit." f', 62 ah . (  I ) ,  36 alin.( I ) ,  36 
36 alin.(6) lit ,,an, care sunt Tn legea nr.21512001 republicat 
asta , pentru ca articolele 38, gtifi la ce se referg, din 1eg.e 
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durata consiliului local este de 4 ani, la asta se refers. Revin cu rugsmintea 
sa se amgne, sa fie in conformitate cu Legea nr.21512001 republicati, 
deoarece nu e in  temei legal. Executivul spune aga: in baza prevederilor 
articolelor cutare va inaintez proiectul de hotarare in dezbatere gi aprobare, 
nu este corect, adica nu este corect din punct de vedere al legii citarea 
articolelor, de aceea spun sa aminam sau dac5 vreti in expunerea de 
motive s5 fie o noui expunere de motive, s3 se modifice articolele acelea 
cu articolele pe care le spun eu $i nu e nicio problem& Propun acest lucru, 
supuneti la vot ori amsnarea ori sa se rectifice, pentru ca nu e temei legal 
de Tnaintare On consiliu 

Domn~~ l  Secretar General Tudor Toma 
Domnule consilier general, dac2 Tmi permiteti, pentru c2 ati facut un 

comentariu juridic, in preambulul hot2rarii este invocat art. 36 alin. 2 lit ,,dl 
daca luam legea putem sa vedem la ce se refers, alin.6 lit. ,,a"pct. 6 care 
spune: in exercitarea atributiilor prevazute de alin.2 lit. ,,d", consiliul local 
asigura, potrivit competentelor sale, cadrul necesar pentru furnizarea 
serviciilor publice de interes local privind sportul. Preambulul hotsr8rii 
r2m5ne1 domnule consilier. Este posibil ca directia sa fi gregit temeiul, 
important2 e hotarirea ce confine .Eu vorbesc de hotarilre. 

Domnul pre~edinte de sedint2 Mircea Valentin 
Domnul Adir,care este efectul afecteazg hotsrirea? Dumneavoastra 

ati identificat corect aceste articole ,este dovada in  sine. 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
Daca imi permiteti expunerea 9i raportul de specialitate pe care il 

avefi anexat la hotsrare este facut Inca de c ind era domnul Ludovic Orban 
viceprimar, dati-mi voie sa termin, in  ace1 moment Legea 21512001 

( prevedea aceste chestiuni la articolul respectiv, dupa republicare s-a 
modificat de aceea hotarirea in preambul contine prevederile legale 
actuale. Hotar5rea este actul opozabil teflilor 9i nu raportul de specialitate. 

Domnul pre~edinte de sedints Mircea Valentin 
Stimati colegi, haideti s3 supunem la vot aceasta propunere. 

Domnul PI-imar General Adriean Videanu 
Stimati colegi, cu totii aveti dreptate. VZi multumegte? Haideti s8 

Ismurim citeva aspecte domnul consilier general, Pn momentul in care se 
inainteaz2 iln proiect de hotariire cu expunere de motive el se face pe 
baza legislatiei din momentul respectiv, dac2 intre timp legislatia s-a 
modificat expunerea de motive initial2 a rZimas,si atunci serviciul de 
legalitate al CGMB in preambul corecteazs acest lucru, d 
sugestia dvs este corectg s5 corectgm gi in  expunerea de moti, 
lase impresia ca este o eroare a t 3  de mare. Expunerea de 
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inaintat pe baza unei legislatii la momentul respectiv, nici nu mai ~ t i m  de 
cand nu mai este domnul Orban viceprimar, la modul sincer. ldeea este ca 
eu sunt absolut de acord sa facem aceste corecturi pe baza legii 
republicate $i in  expunerea de motive. Vii mulfumesc. 

Domnul presedinte de sedints Mircea Valentin 
Voi propune intsi la vot propunerea de amsnare a domnului Adir, 

pentru ca aSa este procedural. 

Domnul consilier general Adir Victor 
Renunt la aceastii propunere. 

Domnul pre~edinte de ~edinti i  Mircea Valentin 
Atunci supun la vot proiectul de hotsrare in ansamblul ssu. Cine este 

pentru? 29 voturi, 'impotrivii? 1 vot (Tiinase A.), abtineri? 2 voturi ( Meran 
t ) i t  
,,:) [I D., Opri~an I. ) 

Acest proiect de hotiirsre a fost adoptat. 

Trecem la punctul 16 proiect de hotirgre privind transmiterea 
terenuli~i i n  suprafafii de 1642 mp, situat i n  lntrarea Casmalei nr.3, 
sector 2, apaflingnd domeniului privat al municipiului Bucure~ti,  din 
administrarea C.G.M.B. Pn administrarea Consiliului Local al 
Sectori~lui 2, i n  vederea construirii unui sediu al Polifiei Comunitare a 
sectorului 2 

Observatii, comentarii? Nu sunt. 
Cine este pentru? 27 voturi, impotrivii? 0 voturi ,abtineri? 4voturi 

( Opri~an I. CiucS M., Florescu D., loan A.) 
Acest proiect de hotiirare nu a fost adoptat. 

Trecem la punctul 17 proiect de hotiirgre privind transmiterea i n  
administrarea Consiliului Local al Sectorului 2 a terenului situat i n  
90s. Mihai Bravu f.n., sector 2, in vederea realiziirii unui garaj 
supraetajat 

Observatii, comentarii? 

Domnul consilier general Adir Victor 
Propun s5 facem ca gi la punctul 16, schinibarea destinatiei terenului 

sau nehceperea constructiei i n  termen de I 2  luni atrage de la sine 
revocarea de drept a acestei hotiiriiri. 

Doamna consilier general Cruceanu Elena 
Este prevgzut 'in lege acest lucru. 



Domnul consilier general AdVr Victor 
Dac5 este prevazut Vn lege de ce avem trecut in  articol la punctul 16? 

Legiuitorul nu spune si nu prevedem 9i noi chiar daca este prevazut in 
lege. 

Domnul pre~edinte de ~edinta Mircea Valentin 
A3a este corect. Sup~ln la vot amendamentul domnului Adir. Cine 

este pentru? 16 voturi, impotriva? 2 voturi( Iva9cu V., P i ~ u  G.), abtineri? 
6 voturi ( Voicu M., Meran D., Bancila M., Radu M., T5nase A., ZZitreanu 
D.1 

Acest amendament nu a fost adoptat. 

S ~ ~ p u n  la vot proiectul de hotiirire Tn integralitatea sa. 
Cine este pentru? 22 voturi, impotrivii? 0 voturi, abtineri? 6 voturi 

I ( T5nase A., Paliga S., Meran D., Biileanu D., loan A., Opri9an I.) 
Acest proiect de hotiirire nu a fost adoptat 

Trecem la punct~ll 19. proiect de hotarsre privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici pentru Modernizarea Centrului de 
lnformare ~i Documentare pentru Relafia cu  CeGfenii al Primgriei 
Municipiului Bucure~ t i  

Cine este pentru? 25 voturi, Smpotriv5? 0 voturi, abtineri? 3 voturi 
( Adir V., Ciuc5 M., Meran D.) 

Acest proiect de hot5rire a fost adoptat 

Trecern la ordinea de zi suplimentarg, primul proiect mentionat este 
cel privind alocarea din fondul de rezervg al bugetului propriu al 
Munic ip i~~ lu i  Bucure~ t i  pentru finanfarea Cheltuielilor Festivalului 
national de teatru 

Cine este pentru? 27 voturi, Cmpotrivg? 0 voturi, abtineri? 1 vot 
( T5nase A.) 

Cred c5 sunt colegi care nu voteazs, matematica asta ne spune. 
Acest proiect de hot5rire a fost adoptat 

Trecem la proiectul de hotirare privind predarea i n  concesiunea 
S.C. Apa Nova Bucuregti S.A a retelelor publice de alimentare cu ap5 
~i canalizare realizate de municipalitate dupg intrarea Pn vigoare a 
Contractului de Concesiune 

Cine este pentru? 22 voturi, irnpotrivS? 0 voturi, abtineri? 1 vot 
( AdTr V.) 

Acest proiect de hotsrire nu a fost adoptat. 



Trecem la proiectul de hotgriire privind desemnarea unui 
reprezentant al Consiliului General al Municipiului Bucuregti in 
Comisia pentru Pndrumarea ~i supravegherea comisiilor organizate la 
nivel de sectoare pentru aplicarea Legii nr. 55012002 

Aici am o 'intrebare c3tre doamna Subprefect, daci este vot secret 
sau deschis? 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
Nu este nevoie de vot secret. 

Domnul presedinte de qedinti Mircea Valentin 
Atunci trecem la vot. 
Cine este pentru? 30 voturi, impotrivs? 0 voturi, abtineri? 1 vot 

( T5nase A.) 
Acest proiect de hot&-5re a fost adoptat. 

Pentru a putea 'inchide ~edinta v i  rog s3 comunicati gi rezultatul de la 
punctul 3, conform benzii. 

Cine se 'inscrie la interpel5ri? Domnul Tanase s-a gi Tnscl-is, dacA mai 
sunt colegi? Domnul Ad'ir, domnul Oprigan, piing acum avem trei persoane. 

Domnul consilier qeneral Tiinase Antonel 
Domnule pregedinte, stimati colegi, dragi cetiifeni, v8 amintiti c i  

acum doua gedinte am f5cut o interpelare vis-a-vis de fluidizarea traficului 
'in Municipiul Bucuregti, va anunt ca Executivul PMB a inciilcat prevederile 
Legii nr.21512001 prin necomunicarea a niciunui fel de raspuns, a niciunei 
mesuri care vizeazg fluenta traficului in  Municipiul Bucuregti. il invit public 
pe domnul PI-imar General Adriean Videanu, luni dimineat8 la ora 8 sii 
facem un traseu din Drumul Taberei p2n5 la Primgria Capitalei, astfel 'incit 
sii avem un punct de referinti pentru mai 2008 cand domnia sa spune c8 
'in Municipiul Bucuregti problema traficului va fi rezolvat5. V3 multumesc. 

Domnul consilier general Florescu Draqog 
Domnule pregedinte, eu v5 propun ca la urmatoarea gedint8 si- l  

invitati pe directorul Politiei Rutiere a Municipiului BucureTti cu un plan clar 
de decongestionare a principalelor intersectii din cartiere 

Domnul consilier neneral Adir Victor 
Rog Executivul s5 mai stea putin 'in sal5, pentru c i  eu vreau sa i l  

interpelez, un grup de cetsteni car6 au solicitat o audien!i, chiar mai multe 
audiente, Grupul de Protest Anticoruptie m-au rugat s3 adresez 
Executiv~~l~ri solicitarea de a rezolva, de a gesi solutiile pe 
care se giisesc, conform Legii 4211990, modificats prin Leg 
este foarte atent Executivul, domnule Viceprimar, protestez 
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va rog sa luati act ca protestez pentru m o d ~ ~ l  in care Executivul ascult; 
solicitarile consilierilor care vin din partea cetatenilor. Va multumesc. 

Domnul pre~edinte de sedinta Mircea Valentin ,. 
lnchidem acest punct de interpelari gi vreau sa anunt ca in urma 

verificirii cu banda a voturilor de la punctul nr.3 a rezultat un nr. de 30 
voturi pentru 9i 5 abtineri, ceea ce Cnseamna c i  acest proiect de hotarare a 
fost adoptat. Cu scuze pentru 'incurcatura comisa. Comunicarea a fost 
defectuoasa, la ace1 moment. 

Acestea fiind spuse declar sedinfa de astazi inchisi. V5 m~~lfumesc. 

Sedinta s-a incheiat la orele 17.00. 
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